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Anteckningar och underlag inför mötet med Fritidsnämndens 
presidium  
Fredagen den 29 april, 2022. 

Närvarande: Ed Fontes, Lars Barkström, Mats Ferm, Mattias Ödlund och Petri Peltonen. 

1. Diskussionen berörde följande ämnen: 
a. Vad händer på IP de närmaste två åren? 
b. Långsiktiga planer för IP. 
c. Akuta åtgärder. 
d. Formaliserad dialog med Fritidsförvaltningen. 

2. Petri fick diskussionspunkterna ovan och kommer att behöva tid för att svara på de 
långsiktiga och kortsiktiga planerna. 

3. När det gäller de mer akuta åtgärderna förslog Petri att vi skulle sammanställa våra 
föreslagna åtgärder på en konkret och detaljerad nivå. När vi väl har detta underlag kan 
Petri sätta upp ett möte med Fritidsnämndens presidium. Detta underlag följer nedan. 

4. Dialogen med föreningarna var av ömsesidigt intresse. Ett nyhetsbrev och regelbundna 
möten med föreningarna på IP bör sättas upp ett par gånger per år. Ed föreslog att 
föreningarna är sammankallande. 

Akuta åtgärder som bör tas upp under mötet med presidiet  
Omklädningsrum och föreningslokaler: 
Det är akut brist på omklädningsrum och träningslokaler på IP. Detta bekräftas av fotbollen (dam 
och herr), friidrotten, hockey och konståkningen. Vi föreslår en investering för uppställning av 30 
bodar enligt nedan, till en kostnad av 1.8-2 Mkr, se Mattias Ölunds kostnadsuppskattning nedan. 
Då Vallentuna kommun vill ha rådighet över sina lokaler, skulle vi föredra att kommunen står för 
kostnaden för bodarna. Det bör poängteras att dessa bodar ska vara tillfälliga nödlösningar tills 
fasta lokaler färdigställs. 

5. VBK fotboll önskar att sätta upp 10 bodar vid plätten bredvid sitt klubbhus, se skiss nedan. 
Dessa ska byggas i två plan med 5 bodar i botten och 5 ovanpå. 

6. VHF önskemål inbegriper 10 bodar, fem bodar i botten och 5 ovanpå. Dessa skulle kunna 
placeras där Ormsta Hockeys gamla barack är uppställd. Man skulle således ta bort den 
gamla fallfärdiga baracken och ersätta med ny fräscha state-of-the-art-bodar. Även dessa 
skall tas bort när fasta lokaler är färdigställda. 

7. Som nämns ovan, finns det stora behov av fler lokaler, omklädningsrum och 
förrådsutrymmen. Vi föreslår att 10 bodar (om 5+5) ställs upp längs B-hallen för 
gemensamma omklädningsrum.  

8. Vi skulle även kunna diskutera övriga akuta åtgärder, som finns dokumenterade som 
underlag inför mötet den 29 april. De flesta av dessa åtgärder kan dock hanteras som 
löpande underhåll som inte behöver diskuteras med presidiet. 
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Vallentuna fotboll, förråd + fys Antal Pris Totalt 
Inköp bodar 10 50 000 500 000 
Uppställning, målning, inbyggnad 1 15 000 15 000 
Frakt 1 25 000 25 000 
Markarbeten, VA etc. 0 0 0 
Övrigt 1 10 000 10 000 
Deltotal   550 000 
Avskrivning 5 år   110 000 
Månadskostnad   9 167     
Vallentuna Hockey, förråd + fys Antal Pris Totalt 
Inköp bodar 10 50 000 500 000 
Uppställning, målning, inbyggnad 1 15 000 15 000 
Frakt 1 25 000 25 000 
Markarbeten, VA etc. 0 0 0 
Övrigt 1 10 000 10 000 
Deltotal  100 000 550 000 
Avskrivning 5 år   110 000 
Månadskostnad   9 167     
Gemensamma omklädningsrum Antal Pris Totalt 
Inköp bodar 10 50 000 500 000 
Uppställning, målning, inbyggnad 1 60 000 60 000 
Frakt 1 25 000 25 000 
Markarbeten, VA etc. 1 100 000 100 000 
Övrigt 1 10 000 10 000 
Deltotal  245 000 695 000 
Avskrivning 5 år   139 000 
Månadskostnad   11 583     
Totalt   1 795 000 
Avskrivning 5 år   359 000 

 

Ed Fontes 

Vallentuna, 2022 
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